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Viser til Høring av forskrift om nytt forvaltningsregime i Hardangerfjorden

Vi er fiskekamerater som fisker i elvene i Hardangerfjorden og Åkrafjorden (sidefjord til
Hardangerfjorden). I beskrivelsen av villfiskdelen i deres høringsutkast, og samtidig forholdet
mellom oppdrett og villfisk, kjenner vi som fiskere oss ikke igjen.

Utviklingen for de ville laksestammene har vært positive i vårt område de siste årene, og lus
på fisk som går opp i elvene våre er langt lavere i dag enn det var for mange år siden, og

lenge før oppdrett var introdusert i vår region. Andelen oppdrettsfisk i elvene har gått
betydelig ned over tid.

Vi er opptatt av at villfiskinteresser og næringsinteresser samarbeider for å finne løsninger
på de utfordringer en står overfor når det gjelder lakselus og rømt oppdrettslaks. Et

samarbeid er til nytte for begge parter. Vi mener at samarbeidet faktisk er blitt langt bedre
de siste årene. Og når det åg kommer mye fisk tilbake til våre elver her inne, så må vel det
tyde på at tiltak i fjordene også har hjulpet.

Med vennlig hilsen,

J ge A gaard ØYstein Fredriksen
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